

Directly to content




	
	
	
	
	
	




    
        
          
          
          
          
          
          
        

    

	
Publishing | 
				
	
Search | 
				
	
Browse | 
				
	
Recent items  |  
	
Open Access | 
				
	
Jur. Issues | 
	





	Login to heiDOK






Die Rezeption der Philosophie des Aristoteles im Islam : als Beispiel die Rezeption der Seelenlehre des Aristoteles bei Ibn Sinas Buch ('Ilm al-nafs: Die Wissenschaft der Seele)










    Samir Gara, Nizar
  


  

  
      English Title: The reception of the philosophy of Aristotle in Islam : for example the reception of the psychology of Aristotle in Ibn Sina's book ('Ilm al-nafs: The science of the soul)

  

  
    




  


  

  

    
  
    

    
      
      	Preview



	
               





PDF, German 


Download (2MB) |

Terms of use





             
  
              

            


      Access statistics

       
       

    

  

  

  
    Citation of documents: Please do not cite the URL that is displayed in your browser location input, instead use the DOI, URN or the persistent URL below, as we can guarantee their long-time accessibility.

    	DOI: 10.11588/heidok.00005522
         
	URN: urn:nbn:de:bsz:16-opus-55226 
	URL: http://www.ub.uni-heidelberg.de/archiv/5522


  

  
  
    Abstract

    
Diese Arbeit untersucht die Rezeption der aristotelischen Seelenlehre bei Avicenna. Das Proplem, mit dem sich diese Untersuchung beschäftigt, bezieht sich auf die Frage der Verfälschung der aristotelischen Philosopie ducrh Avicenna. Diese Arbeit versucht zu zeigen, dass Avicenna und und die Neoplatoniker die Seelenlehre des Aristoteles nicht verfälschten und das sie Kenntniss von all seinen Schriften hatten. 

  

  
    Translation of abstract (English)

    
This work investigates the reception of the psychology of Aristotle by Avicenna. We prove that Avicenna and the Neoplatonicians did not falsify the philosophy of Aristotle, and that they had knowledge about all his writings. 
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